
Нермина Ћемаловић 

Питања постављена Канцеларији за разматрање жалби БиХ:  

1. „Због чега Канцеларија до сада није донијела коначну одлуку по упућеној жалби 

запримљеној 03. 04. 2012. године, а везано за јавну набавку дигиталних линкова 

за увезивање ИТЦ-а у систем дигиталних веза јавних РТВ сервиса у БиХ? 

2. Када мислите донијети коначну одлуку о датом предмету?“ 
 


